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Geachte commissie,

Ik ben een alleenstaande moeder van twee jonge kinderen (in de leeftijd van 8 
jaar) inwonend in Uden / Maashorst en ik maak me grote zorgen over de 
noodopvang van Asielzoekers.

De Vereniging van Nederlandse Gemeenten heeft een FactSheet 
Asielzoekers en Vergunninghouders waarin praktische informatie voor 
Gemeenten wordt beschreven. Via de eerste link Openbare Orde en Veiligheid 
wordt beschreven dat Gemeenten zelf verantwoordelijk zijn voor de opvang 
van Asielzoekers met verblijfsvergunning. 

Is inmiddels bekend uit welke samenstelling de 300 Asielzoekers bestaan..? 
Indien u dat als Gemeente niet weet hoe kunt u dan de Openbare Orde en 
Veiligheid garanderen..? Heeft de Gemeenteraad het COA uitgenodigd om de 
samenstelling van de groep Asielzoekers te bespreken, om tijdig vooraf 
voldoende kennis te vergaren van benodigde zorg- en veiligheidsrisico’s..? Uit 
een telefoontje (vorige week) met het COA blijkt dat het COA hiertoe gewoon 
bereid is. Nodig a.u.b. de contactpersoon van het COA hiervoor uit. Het COA 
werkt planmatig en kent de samenstelling van de groep Asielzoekers die het 
COA naar het Hotel van der Valk wil laten komen. Het behoort tot de taak van 
de Gemeente om de veiligheid te onderzoeken en - te bespreken met o.a. 
Politie, Brandweer en Zorgdiensten. 

300 Asielzoekers op één locatie is een niet proportionele of planmatige 
verdeling over de gemeente Maashorst. 

Op het Foodcourt staat nu al druk op de veiligheid. Volgens Omwonenden en 
uit nieuwsberichten blijkt dat daar gedeald wordt. De in- / uitgang van het Hotel 
van der Valk komt direct uit op het Foodcourt. 300 Asielzoekers die heel 
weinig te doen hebben, in aanraking laten komen met een plaats waar 
gedeald wordt is de kat op het spek binden. Jonge werkneemsters die bij de 
Ondernemers op het Foodcourt werken gaan om 20.30 uur en tussen 00.30 – 
01.00 uur met de fiets naar huis. Werkneemsters waarvan de partner aan het 
front vecht in Oekraïne. Bijzonder kwetsbare mensen. Dit is ook bekend bij 
Asielzoekers. 

Niet te vergeten dat jonge verpleegsters op onregelmatige tijden in Bernhoven 
werken. Hoe gaan die veilig naar het werk en naar huis..?

Heeft de gemeente Maashorst een plan opgemaakt hoe de veiligheid van 
Omwonenden te kunnen garanderen..?

Waarom wordt alleen met direct Omwonenden gesproken en mogen 
Raadsleden daar niet bij aanwezig zijn..? Ook ik zelf voel me helemaal niet 
prettig bij een groep van 300 mannelijke Asielzoekers die zich in de woonwijk 
begeven. Alleen direct omwonenden benaderen is veel te beperkt. Mogelijke 
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overlast gaat echt verder dan direct omwonenden. Dit is niet open, noch 
transparant omgaan met.

De kans is heel groot dat de veiligheid enorm belast wordt als u het als 
Gemeenteraad op deze ‘wijze’ toestaat. 

Omroep Brabant geeft op 17 april 2023 aan dat AZC Budel gaat sluiten omdat 
de bevolking het spuugzat is om nageroepen / nagejoeld te worden op straat, 
waar diefstal in winkels en ook daarbuiten plaats vindt. Dit is beschreven in 
een rapport van I&O Research van maart 2023. I&O Research het nummer 1 
onderzoeksbureau voor Overheid en non-profit. Hoe weet u als Gemeenteraad 
of niet een deel van deze groep Asielzoekers naar het Hotel van der Valk 
komt..? 
Waarom kiest u als Gemeenteraad niet voor een gelijkmatige verdeling van 
Asielzoekers over Volkel, Odiliapeel, Reek, Schaijk, Zeeland en Uden..? Als u 
dit, de samenstelling van de groep Asielzoekers en de veiligheid, niet grondig 
onderzocht heeft... hoe kunt u dan instemmen met de komst van 300 
asielzoekers in het Hotel van der Valk..? Mijn vraag aan u is om eerst I&O 
Research hiervoor een onderzoeksopdracht te geven en het resultaat van het 
onderzoek af te wachten... voordat u als Gemeenteraad een besluit neemt. 

De Ondernemer van het Van der Valk Hotel is voornemens om een contract 
overeen te komen (of heeft dat al gedaan) met het COA voor huisvesting van 
Asielzoekers in het Van der Valk Hotel. 

In het Bestemmingsplan wordt op bladzijde 16 beschreven dat het 
Structuurplan op 13 september 2007 na een proces van inspraak en 
vooroverleg door de gemeenteraad is vastgesteld. 
Op bladzijde 52 wordt geschreven dat binnen de Bestemming “Horeca” het 
hotel zal worden gerealiseerd. 
Op bladzijde 53 van het Bestemmingsplan staat geschreven..: Binnen het 
bestemmingsvlak zijn uitsluitend horecabedrijven uit de categorieën 1 en 2 
toegestaan. 
Hieruit leid ik af dat de Ondernemer van het Van der Valk Hotel de bedoelde 
locatie niet kan gebruiken voor de opvang van Asielzoekers, zonder het Hotel 
te blijven runnen. Het zou zo maar kunnen dat het COA hier geen weet van 
heeft en dat de Ondernemer in deze niet passend binnen het 
Bestemmingsplan aan het handelen is. Hebben onze interim Burgemeester en 
Wethouders het Bestemmingsplan er op nagekeken en hebben ze de 
Raadsleden hierover geïnformeerd..?

Polarisering met 300 mannelijke Asielzoekers op één locatie waarvan formeel 
niet bekend is welke veiligheidsrisico’s die met zich meebrengen, ten laste 
van ons als bewoners, is bijzonder onverstandig. 
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De veiligheid dient onderzocht te worden. Is er tot op heden zorgvuldig en 
inhoudelijk gehandeld..? Persoonlijk ben ik deze mening niet toegedaan.

Ik wens u wijsheid en zorgvuldig omgaan van de Gemeenteraad, in deze, toe.

Dank voor uw aandacht.

Ik heb twee jonge kinderen met een oppas thuis en ga daarom nu naar huis.

Ter info..:

https://www.omroepbrabant.nl/nieuws/4263114/dorpsbewoners-zien-opvang-asielzoekers-in-azc-budel-niet-meer-zitten

https://www.ioresearch.nl/ 

https://www.omroepbrabant.nl/nieuws/4263114/dorpsbewoners-zien-opvang-asielzoekers-in-azc-budel-niet-meer-zitten
https://www.ioresearch.nl/

